
 
 

Indkaldelse til generalforsamling i Sorø Tennisforening 2024 

Der afholdes generalforsamling i STF den 18. marts 2024 kl. 18 i Sorø Hallens 

mødelokale.  

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning til godkendelse 

3. Kassereren forelægger regnskabet til godkendelse 

Formanden og bogholderen vil sammen fremlægge regnskabet. 

  

4. Forslag 

4.1 Hensættelse af midler til etablering af red-plus helårsbaner 

Etablering af helårsbaner betyder, at sæsonen kan udvides betragteligt. 
Samtidig er banerne langt lettere og billigere at vedligeholde. Endelig er 

etablering af helårsbaner også en mere bæredygtig løsning bl.a. skal der 
bruges mindre vand i vedligeholdelsen af banerne.  

 
Bestyrelsen foreslår, at der hensættes op til 200.000 kr. fra egenkapitalen til 

etablering af 2 helårsbaner (bane 4 og 5). Midlerne skal anvendes som 
medfinansiering ifm. søgning af fonde. Den samlede udgift til etablering af 2 

helårsbaner forventes at være mellem 800.000 kr. og 1 mio. kr. 

4.2. Hensættelse af midler til Junior projekt  

STF har meget få juniormedlemmer og har ovenikøbet oplevet et faldende 
medlemstal hvad angår børn og unge. Der er derfor brug for at synliggøre 

tennissporten i skolerne og gøre tennis til et lige så naturligt sportsvalg som fx 
fodbold både i frikvarterer og i idrætsundervisningen. Der er derfor udarbejdet 

et ambitiøst juniorprojekt i samarbejde med bl.a. DGI, som der skal fundraises 
til. I projektet vil der blive indkøbt udstyr (net, ketchere og bolde) til 

softtennis, som skal være ude på skolerne, samt til finansiering af 

tennistræner, som kan undervise i softtennis på skolerne. 

Bestyrelsen foreslår, at der hensættes op til 50.000 kr. fra egenkapitalen til 
juniorprojektet. Midlerne skal anvendes til medfinansiering ifm. søgning af 

fonde. 



 
5. Kassereren forelægger forslag til årskontingenter og budget for det 
kommende år til godkendelse 

 

Budgettet fremlægges af formanden. 

Bestyrelsen foreslår, at senior- og juniorkontingent stiger 100 kr. Vedtages 

kontingentstigningen vil det betyde, at kontingentet i så fald vil være 1000 kr. 
for seniorer og 900 kr. for juniorer. Til gengæld opkræves der ikke gebyr for 

brug af boldmaskinen, som fremadrettet er inkluderet i kontingentet. 

Derudover foreslår bestyrelsen, at der indføres et familiemedlemskab, som 

indebærer: 

Ved tilmelding af alle voksne i samme husstand og 1 barn op til 18 år, vil alle 

ekstra børn være gratis. Det gælder alle egne børn op til 18 år, både 

hjemmeboende og udeboende. 

 6. Valg af formand 

Henrik Leschly genopstiller. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer der afgår efter tur.  

På valg er Gitte Due (modtager genvalg) og Lars Nielsen (ønsker ikke at 

genopstille). Bestyrelsen peger på Klaus Heller som nyt medlem i bestyrelsen. 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

 

9. Valg af bilagskontrollant og bilagskontrollantsuppleant  
Bestyrelsen peger på Frode Nielsen som bilagskontrollant og Ronald 

Westerburger som bilagskontrollantsuppleant. 

10. Valg af repræsentant og suppleant til Sportsrådet. 

Bestyrelsen peger på Søren Nielsen som repræsentant til Sportsrådet 

11. Eventuelt. 

 

Vi glæder os til at se mange medlemmer til generalforsamlingen. Der serveres 

en sandwich og lidt at drikke. 

 

Venlig hilsen 

Bestyrelsen 


